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č. j. DFF/318/18 
 
 

ZÁPIS z 64. zasedání  
Akademického senátu Filozofické fakulty UHK, 

konaného dne 31. května 2018 
 
Přítomni: členové AS FF UHK dle přiložené prezenční listiny. 
Omluvena: Bc. K. Doležalová (Erasmus), z pozdního příchodu i V. Herčík 
Hosté: dr. P. Springerová. dr. P. Dočekalová, Ing. I. Svobodová, dr. Z. Beran, dr. L. Koreň, Ing. A. Klicnar – 
kvestor UHK 
 

Dr. Joukl, předseda senátu, přivítal přítomné hosty a členy senátu a zahájil 64. zasedání AS FF 
UHK. 
 
Konstatoval, že akademický senát je přítomností nadpoloviční většiny členů obou komor 
usnášeníschopný. Hlasování o všech návrzích bude probíhat veřejně. 
 
Program jednání: 

1. Výroční zpráva o činnosti FF UHK za rok 2017 
2. Výroční zpráva o hospodaření FF UHK za rok 2017 
3. Návrh rozpočtu FF UHK na rok 2018 
4. Návrh na ustanovení Komise studentů ÚSP při AS FF UHK 
5. Návrh na zřízení Centra regionálních církevních dějin při KPVHA FF UHK  

a návrh statutu centra 
6. Návrh na zřízení Centra sociologických studií města a regionu při KSOC FF a návrh statutu 

centra 
7. Různé 

 
K přednesenému návrhu programu jednání neměl nikdo ze senátorů žádnou připomínku. 

 
Hlasování o navrženém programu jednání: 
Zaměstnanecká komora:                                Studentská komora: 

Pro:                6  Pro                  3 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  0  Nepřítomni:   2 

Akademický senát Filozofické fakulty UHK schválil program jednání. 
 
Pan předseda poděkoval senátorům za jejich korespondenční hlasování ve věci projednání Stipendijního 
řádu UHK, které proběhlo ve dnech 9. – 16. dubna 2018 s výsledkem: 
Zaměstnanecká komora:                                Studentská komora: 

Pro:                5  Pro:                 4 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  1  Nepřítomni:   1 

O tomto korespondenčním hlasování byl pořízen samostatný zápis. 
 
 

 
1. Výroční zpráva o činnosti FF UHK za rok 2017 

Předložený podklad komentoval formou prezentace dr. Beran, proděkan pro zahraniční a vnější vztahy. 
Na jednání se dostavil V. Herčík, (SK – 4 členové). 
Dr. Joukl požádal paní děkanku, aby se pokusila okomentovat výroční zprávu z hlediska úspěchů nebo 
naopak problematických výsledků.  
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Dr. Joukl navrhl paní děkance, aby se přednesená prezentace nebo závěry z této výroční zprávy připravily 
na shromáždění Akademické obce FF UHK. Současně by mohla být na programu i prezentace klubů a nově 
vzniklých center fakulty. 
Hlasování o předloženém návrhu: 
Zaměstnanecká komora:                             Studentská komora: 
Pro:                6  Pro:                 4 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni: 0  Nepřítomni:   1 
Akademický senát Filozofické fakulty UHK schválil Výroční zprávu o činnosti FF UHK za rok 2017. 

 
 

2. Výroční zpráva o hospodaření FF UHK za rok 2017 
Zpracovatelem podkladu byla Ing. Svobodová, která seznámila přítomné senátory a hosty s předloženým 
materiálem. Spolu s děkankou a proděkany zodpověděla dotazy senátorů, vznesené korespondenčně 
před zasedáním: 

1. Jak se změnil v porovnání s předchozím rokem stav zaměstnanců na FF UHK?  Jaké jsou výdaje na 
mzdy (akademických, vědeckých, THP pracovníků) v porovnání s předchozím rokem? Jak se 
změnily v minulém roce finanční náklady na mzdy spojené s včleněním ÚSP? Jaká je personální 
strategie na tento kalendářní rok a výhledově na další roky?  

2. Jaký je stav počtu studentů na FF UHK, a to v porovnání s předchozími roky? Jak se započítávají 
do finančních obratů studenti ÚSP? 

3. Jaký objem finančních prostředků náleží podle stávající metodiky rektorátu? Kolik finančních 
prostředků odvedla fakulta na rektorát jako „odvody“ z vědecké, výzkumné nebo další činnosti? 
Lze očekávat pro příští rok změnu v metodice tvorby rozpočtu na UHK?  Jaké priority FF UHK 
prosazuje?  

4. Kolik finančních prostředků bylo vyplaceno na fakultě podle výnosu děkanky Odměny 
akademických a vědeckých pracovníků a studentů za publikační činnost?  

5. Finanční rezerva na FF je tvořena zejména díky archeologickému výzkumu. Jaké jsou priority 
rozvoje fakulty s využitím těchto zdrojů a jaká se předpokládá situace již bez těchto zdrojů?  

6. S jakými finančními náklady fakulta počítá v případě rekonstrukce budovy B? Jak bude řešena 
otázka dislokace pracovišť v době probíhající rekonstrukce? 

7. Kolik finančních prostředků se vyplácí v rámci prospěchového stipendia. Je prospěchové 
stipendium pro studenty motivační?  

 
V diskusi vystoupili: dr. Truhlářová, dr. Hradecký, dr. Mangel, dr. Joukl, Ing. Klicnar. 
Z proběhlé diskuse vzešel návrh na doplnění programu shromáždění akademické obce, kde by mohli být 
představeni ti akademici nebo studenti, kteří byli nejlépe hodnoceni dle výnosu děkanky za publikační 
činnost. Ing. Klicnar vysvětlil senátorům fungování stávající metodiky pro tvorbu rozpočtu UHK a 
předpokládané úpravy metodiky.  
Byla diskutována problematika plánované opravy budovy B a kapacitní možnosti na budově E, kapacitní 
možnosti vzhledem k zajišťovanému rozvrhu nebo nutnost zajistit zázemí pro katedru archeologie po 
dobu trvání výzkumu. 
Hlasování o návrhu: 
Zaměstnanecká komora:                                Studentská komora: 

Pro:                6  Pro:                 4 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  0  Nepřítomni:   1 

Akademický senát Filozofické fakulty UHK schválil Výroční zprávu o hospodaření FF UHK za rok 
2017. 

 
 
 
3. Návrh rozpočtu FF UHK na rok 2018 

Předkladatelem návrhu byla dr. Springerová, děkanka FF UHK. 
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V diskusi vystoupila: dr. Truhlářová, Ing. Klicnar. Dr. Hrdá požádala, aby byly katedry průběžně 
informovány o čerpání finančních prostředků během roku, nikoliv jednou těsně před ukončením 
hospodářského roku. 
Hlasování o návrhu: 
Zaměstnanecká komora:                                Studentská komora: 

Pro:                6  Pro:                 4 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  0  Nepřítomni:   1 

Akademický senát Filozofické fakulty UHK schválil rozpočet FF UHK na rok 2018. 
 
 

 
4. Návrh na ustanovení Komise studentů ÚSP při AS FF UHK 

Předkladatelkou bodu byla z pověření pracovní skupiny L. Grundmannová, která okomentovala 
předložený návrh. 
Návrh na složení komise: 

Předseda: 
Lucie Grundmannová KP 
Členové: 
Aneta Petrovická  ÚSP 
Anna Purmová  ÚSP 
Sabina Zdráhalová  ÚSP 
Dita Zemanová  ÚSP 

 
V diskusi vystoupili:  

• paní děkanka uvítala návrh na zřízení komise a vyzvala zástupkyně ÚSP i k dalším studentským 
aktivitám, které vedení FF UHK bude podporovat stejně jako katederní kluby. 

• dr. Dočekalová též přivítala zřízení komise a nastínila její možné další uplatnění v horizontu cca 5 
let. 

• dr. Truhlářová vznesla dotaz na možnost účasti studentů ÚSP ve volbách do studentských komor 
AS UHK a AS FF UHK. Dr. Joukl připustil možnost konzultace této otázky s právníkem, záleží na 
AS UHK, zda schválí „předčasné volby“. Slečna Grundmannová informovala o nutnosti vyhlášení 
doplňovacích voleb do Studentské komory AS UHK, kde studenti ÚSP podle nově schváleného 
Statutu UHK mají právo volit a být voleni.  

• Dr. Joukl představil přítomné studentky a popřál komisi, aby se jí dařilo zprostředkovávat 
komunikaci mezi studenty USP a AS FF UHK. 

 
Hlasování o návrhu: 
Zaměstnanecká komora:                                Studentská komora: 

Pro:                6  Pro:                 4 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  0  Nepřítomni:   1 

Akademický senát Filozofické fakulty UHK ustavil Komisi studentů ÚSP při AS FF UHK v navrženém 
složení. 

 
 
 

5. Návrh na zřízení Centra regionálních církevních dějin při KPVHA FF UHK a návrh statutu 
centra 

Paní děkanka předložila návrh statutu centra, a krátce okomentovala důvody vzniku centra. Mgr. Kolda 
doplnil úvodní slovo a vysvětlil záměry katedry pro vznik centra. 
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Hlasování o návrhu: 
Zaměstnanecká komora:                                Studentská komora: 

Pro:                6  Pro:                 4 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  0  Nepřítomni:   1 

Akademický senát Filozofické fakulty UHK rozhodl zřídit Centrum regionálních církevních dějin FF 
UHK a schválil návrh Statutu Centra regionálních církevních dějin FF UHK. 

 
 
 

6. Návrh na zřízení Centra sociologických studií města a regionu při KSOC FF a návrh statutu 
centra 

Paní děkanka předložila návrh statutu centra, a krátce okomentovala důvody vzniku centra. 
V diskusi vystoupili: 
Dr. Joukl okomentoval dosavadní aktivity a účelnost zřízení centra. 

 
Hlasování o návrhu: 

Zaměstnanecká komora:                                Studentská komora: 

Pro:                6  Pro:                 4 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  0  Nepřítomni:   1 
Akademický senát Filozofické fakulty UHK rozhodl zřídit Centrum sociologických studií města a 
regionu FF UHK a schválil návrh Statutu Centra sociologických studií města a regionu FF UHK. 

 
 
 

7. Různé – bez písemných podkladů: 
 
Předseda senátu navrhl stanovit harmonogram zasedání AS FF UHK na další období, a také určit den 
konání – byl navržen čtvrtek od 9:00 hod. Návrh byl přijat.  
Další zasedání senátu se bude konat 4. října 2018 v 9:00 hod. 
Paní děkanka upozornila senátory na předložený podklad na stůl, který popisuje vývoj mobilit včetně 
srovnání FF UHK s ostatními FF ČR. 
 
Po vyčerpání všech diskusních příspěvků a dotazů pan předseda zrekapituloval průběh dnešního 
zasedání: 
 

Akademický senát FF UHK na svém 64. zasedání, konaném dne 31. května 2018:  
I. schválil: 

1. Výroční zprávu o činnosti FF UHK za rok 2017 
2. Výroční zprávu o hospodaření FF UHK za rok 2017 
3. Rozpočet FF UHK na rok 2018 

II. ustavil Komisi studentů ÚSP při AS FF UHK ve složení: 
Předseda: 
Lucie Grundmannová  KP 
Členové: 
Aneta Petrovická  ÚSP 
Anna Purmová  ÚSP 
Sabina Zdráhalová  ÚSP 
Dita Zemanová  ÚSP 
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III. rozhodl zřídit: 
1.  Centrum regionálních církevních dějin FF UHK; 
2. Centrum sociologických studií města a regionu FF UHK; 

IV. schválil: 
1. Statut Centra regionálních církevních dějin FF UHK; 
2. Statut Centra sociologických studií města a regionu FF UHK.  
 
 

Hlasování o souhrnném návrhu usnesení: 
Akademická komora: 

        
Studentská komora: 

Pro:                6  Pro:                 4 
Proti:             0  Proti:              0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  0  Nepřítomni:   1 

 

Pan předseda poděkoval všem přítomným za konstruktivní jednání a ukončil  
jednání Akademického senátu FF UHK v 11:20hod. 

Příští zasedání AS FF UHK se bude konat 4. října 2018 od 9:00 hod. v učebně B2. 
          

     
 
 
         ………………………………………… 
         
               PhDr. Miroslav Joukl, Ph.D. 
                    předseda AS FF UHK 

 
 
 
 
 
 
Přílohy: č. 1 Prezenční listina /přiložena k písemnému originálu zápisu z jednání/   
Zapsala: J. Holubová 


